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Mestna občina Ljubljana 

Mestni svet 

 

Vprašanje za 28. sejo MS, točka 2 

 

V skladu z 97.čl. Poslovnika MOL zastavljam g. županu naslednje svetniško 

vprašanje ter prosim za pisni  odgovor. 

 

Zadeva: Bežigrajski športni park in Plečnikov stadion  

 

Zakaj MOL in investitor Pečečnik trmasto vztrajata, da zidata tudi na prostoru 

izven ograje Plečnikovega stadiona, na vrtičkih, torej zeleni površini, ki jo 

uporabljajo stanovalci Fondovih blokov? 

Projekt prenove Plečnikovega stadiona bi bil že zaključen, če bi se oba 

imenovana racionalno obnašala v tem prostoru in opustila gradnjo na zelenih 

površinah ob stadionu ob Fondovih blokih.  

Zakaj MOL ne da iniciative, da se gradnja stavb na zeleni površini ob Fondovih 

blokih opusti? 


